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Darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Protokolu apstiprināšana 

4. LU SP Sporta spēles 

5. Sporta spēļu galvenā organizatora vakances izsludināšana 

6. PRK rīkojums 

7. LU SP un DVSC Sociālā programma 

8. LU SP Vizuālā identitāte 

9. LU SP KS izsludināšana 

10. Studentijas salidojuma vadītājs 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

16. LU SP Vizuālā identitāte 

 

1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 217 – K. Pelēkās pieteikums LU SP projektu konkursam; 

⎯ ID 218 – M. Zemlīša pieteikums LU SP projektu konkursam; 

⎯ ID 219 – K. M. Allika pieteikums LU SP projektu konkursam; 

⎯ ID 220 – E. Kiršteines pieteikums LU SP projektu konkursam; 

⎯ ID 221 – A. Dangas atlūgums; 

⎯ ID 222 – ĢZZF valdes sastāva izmaiņas. 

E. Borska: Nepieciešams balsot par A. Dangas atlūguma pieņemšanu. Vai kādam ir kādi 

iebildumi vai jautājumi? 

Iebildumu vai jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par A. Dangas atlūguma pieņemšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 
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5  0  0 

Lēmums: Pieņemt A. Dangas atlūgumu. 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Protokolu apstiprināšana 

4. LU SP Sporta spēles 

5. Sporta spēļu galvenā organizatora vakances 

izsludināšana 

6. PRK rīkojums 

7. LU SP un DVSC Sociālā programma 

8. LU SP Vizuālā identitāte 

9. LU SP KS izsludināšana 

10. Studentijas salidojuma vadītājs 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes 

laiku un datumu 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 
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3. Protokolu apstiprināšana 

E. Borska informē, ka nepieciešams apstiprināt sekojošos protokolus - #23 VS protokolu, #24 

VS protokolu, #25 VS protokolu, #26 VS protokolu, #4 Starptautiskā virziena sēdes 

protokolu. Visi protokoli ir caurskatīti un ja tajos bija konstatētas kādas nepilnības, tad tās 

līdz šim brīdim ir novērstas. Ar protokolu gala versijām bija iespējams iepazīties ClickUp 

platformā. 

E. Borska: Vai kādam ir kādi iebildumi vai jautājumi par šo protokolu apstiprināšanu? 

Iebildumu vai jautājumu nav. 

E. Borska: Aicinu balsot par #23 VS protokola, #24 VS protokola, #25 VS protokola, #26 VS 

protokola, #4 Starptautiskā virziena sēdes protokola apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt #23 VS protokolu, #24 VS protokolu, #25 VS protokolu, #26 VS 

protokolu, #4 Starptautiskā virziena sēdes protokolu. 

4. LU SP Sporta spēles 

E. Borska informē par to, ka nepieciešams lemt par to, kad ir iespējams sporta spēles pārcelt. 

Komplekss “Ratnieki” ir pieejams ir 16.-17. septembris, bet tas sanāktu paralēli “Ronīšiem”, 

kā arī 30. septembris – 1. oktobris, bet tas sanāk nākamajā dienā pēc Akadēmiskās balles.  

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Es atbalstu variantu 30.09-1.10, jo, manuprāt, mums nav nepieciešams konkurēt 

ar “Ronīšiem”, kā arī šīs papildus nedēļas ļautu vēl veiksmīgāk noorganizēt šo pasākumu.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Atbalstu Alena viedokli. 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks: Arī atbalstu 30.09-1.10, jo nebūtu pareizi, ka divi vienāda rakstura pasākumi 

pārklājas vienā laikā, kā arī uz abiem pasākumiem tiek aicinātas arī citas AII SP, tad lai arī 

mūsu pasākumu viņiem būtu iespēja apmeklēt, atbalstu vēlāko datumu izvēli. 

E. Borska: Vai kādam ir vēl kāds komentārs par šo, vai iebildumi pret LU SP Sporta spēļu 

pārcelšanu uz 30.09.-1.10? 

Komentāru vai iebildumu nav. 

E. Borska: Labi, tad tā kā iebildumu nav, tad sporta spēles pārcelsim uz 30.09-1.10.  
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5. Sporta spēļu galvenā organizatora vakances izsludināšana 

E. Borska informē, ka līdz ar sākotnējo sporta spēļu datumu atcelšanu tika pārtrauktas arī 

darba attiecības ar līdzšinējo organizatori, tāpēc nepieciešams lemt kā un kad mēs 

izsludināsim jaunu vakanci. 

E. Borska: Mans piedāvājums būtu šo vakanci izsludināt iekšējos kanālos, lai viss process 

noritētu ātrāk. 

Klātesošie diskutē par to, kā notiktu vakances izsludināšana. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam. 

A. A. Čerņa: Atbalstu šādu variantu, jo tomēr iepriekš šis jau bija publiski, tāpēc plašākai 

auditorijai bija iespēja pieteikties. Šādi mēs arī spēsim nodrošināt to, ka nerodas sajūta par 

pasākuma organizēšanas pārrāvumu.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi pret šo? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Nākamais jautājums par ko nepieciešams lemt ir atalgojums šai pozīcijai, es 

piedāvāju, ka tas tiek saglabāts tāds pats kā iepriekšējam organizatoram. Vai kādam ir kādi 

iebildumi par to? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par LU SP Sporta spēļu galvenā organizatora vakances 

izsludināšanu līdz 13.08 plkst. 23.59. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Izsludināt LU SP Sporta spēļu galvenā organizatora vakanci līdz 13.08. plkst. 

23.59. 

E. Borska: Aicinu D. Ulmani sagatavot informāciju un izsūtīt to iekšējos saziņas kanālos, kā 

arī norādīt, ka 14.08. VS šie pieteikumi tiktu izskatīti un kandidāti aicināti uz interviju. 

6. PRK rīkojums 

E. Borska informē, ka nepieciešams apstiprināt rīkojumu Par Latvijas Universitātes Studentu 

padomes 2023. gada Pirmkursnieka runas konkursa norisi. Pievienotajā dokumentā bija 

iespējams iepazīties ar plānotajiem norises datumiem. 

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums vai iebildumi par šī rīkojuma apstiprināšanu? 

Iebildumu nav. 
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E. Borska: Aicinu balsot par rīkojuma Par Latvijas Universitātes Studentu padomes 2023. 

gada Pirmkursnieka runas konkursa norisi. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt rīkojumu Par Latvijas Universitātes Studentu padomes 2023. 

gada Pirmkursnieka runas konkursa norisi. 

7. LU SP un DVSC Sociālā programma 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine informē klātesošos, ka nepieciešams veikt balsojumu par Sociālās programmas 

izsludināšanas datumiem. Šobrīd tiek piedāvāti datumi no 21.08. – 17.09. 

E. Borska: Es neredzu iemeslu kādēļ nebūtu jāatbalsta piedāvātie datumi. Jautājums PR 

komandai, vai jums tie der? 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai. 

L. L. Reisa: Par to jājautā precīzāk L. Eglītei, tomēr šķiet, ka vajadzētu būt iespējamam, 

vienīgi mani nedaudz uztrauc vai tas nepazudīs starp “Aristoteļa” publikācijām. 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Vai ir iemesls, kāpēc tieši 17.09. nevis līdz mēneša beigām? 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Tas ir tāpēc, ka būtu nepieciešams šo atlaidi piešķirt no oktobra jeb pēc iespējas 

ātrāk, jo tā attiecas arī uz septembra mēnesi, bet vēl ātrāk nav iespējams, jo vēl paiet laiks 

kamēr studenti ievācās dienesta viesnīcās. 

E. Borska: Lūdzu E. Kiršteine sazinies ar L. Eglīti par PR plānu, vai ir iespējams izvēlētajos 

datumos ieplānot PR aktivitātes. Tā kā jautājums nav ļoti steidzams balsojumu par Sociālās 

programmas izsludināšanu varam veikt nākamajā VS. Vai kādam ir kādi iebildumi? 

Iebildumu nav.  

8. LU SP Vizuālā identitāte 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai.  

L. L. Reisa iepazīstina klātesošos ar iespējamajām pārmaiņām LU SP vizuālajam tēlam. 

Klātesošie tiek informēti par potenciālajiem variantiem, dažādu aspektu analīzi tiem un 

potenciālajām tālākās attīstības iespējām.  

E. Borska: Aicinu klātesošos izteikties par redzēto un dzirdēto. 
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Klātesošie diskutē par iespējamajām izmaiņām, pozitīvajiem un negatīvajiem aspektiem 

katram no variantam. Klātesošie vienojas par to, ka tiek veikts balsojums, lai izvēlētos trīs 

potenciālos logo, kuru idejas varētu attīstīt tālāk.  

E. Borska: Tā kā balsojuma rezultātu apstrādei būs nepieciešams papildus laiks, lai nekavētu 

valdes sēdi ierosinu šo DK punktu pārcelt pēc 15. DK punkta. Vai kādam par to ir iebildumi? 

Iebildumu nav. 

Iepriekšējā darba kārtība Aktuālā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Protokolu apstiprināšana 

4. LU SP Sporta spēles 

5. Sporta spēļu galvenā organizatora vakances 

izsludināšana 

6. PRK rīkojums 

7. LU SP un DVSC Sociālā programma 

8. LU SP Vizuālā identitāte 

9. LU SP KS izsludināšana 

10. Studentijas salidojuma vadītājs 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 

3. Protokolu apstiprināšana 

4. LU SP Sporta spēles 

5. Sporta spēļu galvenā organizatora vakances 

izsludināšana 

6. PRK rīkojums 

7. LU SP un DVSC Sociālā programma 

8. LU SP Vizuālā identitāte 

9. LU SP KS izsludināšana 

10. Studentijas salidojuma vadītājs 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

13. FSP un SSK aktualitātes 

14. Iknedēļas e-pasti 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un 

datumu 

16. LU SP Vizuālā identitāte 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības grozījumiem.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtības grozījumus. 
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9. LU SP KS izsludināšana 

E. Borska informē, ka ir nepieciešams organizēt kopsapulci. Klātesošie tiek iepazīstināti ar 

provizorisko darba kārtību.  

Provizoriskā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. Mandātu apstiprināšana 

3. Darba kārtības apstiprināšana 

4. LU SP vizuālās identitātes 

apstiprināšana 

5. LU SP Satversmes grozījumi 

(1.lasījums) 

6. Biedrības ‘’Latvijas Universitātes 

Studentu padome’’ faktiskā budžeta 

2023.gadam apstiprināšana 

7. Sociālās programmas izvērtēšanas 

komisijas vēlēšanas 

8. Studējošo pārstāvju LU Ekopadomē 

vēlēšanas 

9. Balsu skaitīšanas komisijas vēlēšanas 

10. Senatoru vēlēšanas 

11. LU SP valdes vēlēšanas 

12. Kopsapulces pilnvaru noteikšana 

13. Aktualitātes: 

13.1. Latvijas Studentu apvienības 

un nacionāla līmeņa 

13.2. LU Padomes 

13.3. LU Senāta 

14. Valdes atskaite 

 

E. Borska: Vai ir kādi iebildumi par DK? 

Iebildumu nav. 

E. Borska: Kā kopsapulces laiku piedāvāju 16. augusta plkst. 18.00 hibrīda formātā.  

E. Borska nodod sēdes vadību R. Turnim. 

Plkst. 17.22 sēdi pamet E. Borska.  

R. Turnis: Vai kādam ir kādi iebildumi par E. Borskas piedāvāto variantu? 

R. Turnis dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es neesmu pārliecinātā par formātu, jo iespējams hibrīda gadījumā varētu būt 

vēl negaidītas tehniskas problēmas. 



9. lapa no 11 

 

R. Turnis: Labi piedāvāju veikt neformālu balsojumu par sēdēs formātu, aicinu pacelt 

vispirms rokas tiem, kas ir par hibrīdu un pēc tam tiem, kas ir par klātieni. 

Klātesošie piedalās balsojumā. Balsojuma rezultāti 6 par hibrīdu un 2 par attālināto. 

Rezultātā tiek nolemts, ka formāts būs hibrīds. 

R. Turnis: Aicinu balsot par LU SP Kopsapulces izsludināšanu 16. augustā plkst. 18.00 

hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un platformā MS Teams. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt LU SP Kopsapulces izsludināšanu 16. augustā plkst. 18.00 

hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un platformā MS Teams. 

10. Studentijas salidojuma vadītājs 

R. Turnis dod vārdu D. Ulmanim.  

D. Ulmanis informē klātesošos, ka 29. septembrī notiks LU SP un Absolventu kluba 

organizēts pasākums “Studentijas salidojums”, šim pasākumam nepieciešami vakara vadītāji 

ir uzrunāts un piekritis to uzņemties R. Blese, tomēr būtu nepieciešams lemt par kādu dāmu, 

kas ar viņu būtu gatava kopīgi vadīt šo pasākumu. Kā variants pasākuma DG izskanēja L. 

Šīraka. 

R. Turnis dod vārdu L. Šīrakai. 

L. Šīraka: Paldies par piedāvājumu es par to labprāt apdomātos pirms saku gala vārdu, jo 

šobrīd vairāk fokusējos uz to, ka būs jāvada “Aristoteļa” oficiālā daļa. Tāpēc aicinu arī 

pārējos klātesošos apdomāties par šo iespēju, vai tiešam neviena cita nebūtu ar mieru to 

uzņemties. 

R. Turnis: Labi, tad tā kā tas nav ļoti steidzami piedāvāju par šo jautājumu apdomāties 

nedēļas laikā un tad sniegt atbildi organizatoru komandai. Vai kādam ir kādi iebildumi par 

šo? 

Iebildumu nav.  

Plkst. 17.30 L. Šīraka pamet sēdi. 

Plkst. 17.31 sēdei pievienojas E. Borska. 

R. Turnis nodod sēdes vadību E. Borskai. 

11. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Šobrīd Senāta sēdes un 

vadības sēdes nav notikušas, tuvākā vadības sēde notiks 7. augustā. No vispārīgām 
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aktualitātēm septembrī sāksies pieteikšanās rektora amata kandidātiem un arī būs 

nepieciešams lemt par pārstāvi komisijā, kas izvērtēs pieteikumus un lems, kuri no 

kandidātiem tiks virzīti uz nākamo kārtu, tomēr par šo vairāk informācijas būs, kad šis 

notikums nāks tuvāk. 

12. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska dod vārdu A. Ratnikam. 

A. Ratniks informē, ka LSA pārstāvji viesojās LJZA vasaras skolā, tika apspriestas dažādas 

savstarpējās sadarbības iespējas, un tika izrunāti daudz dažādi aktuālākie jautājumi. 7. 

Augustā norisināsies DG par akadēmisko godīgumu, kurā tiks uzsākts darbs pie nostājas 

veidošanu, tajā iekļaujot arī jautājumus par mākslīgā intelekta izmantošanu augstākajā 

izglītībā. LSA ir pieteikušies sniegt atzinumu par jaunajiem grozījumiem Valsts vienotā 

jurista kvalifikācijas eksāmena kārtībā. Ilggadējais IZM Augstākās izglītības, zinātnes un 

inovāciju departamenta vadītājs Dmitrijs Stepanovs ir aizgājis no amata un viņa vietā ir 

stājies Jānis Paiders, kurš bija D. Stepanova vietnieks zinātnes jomā. 

13. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. FSP sāk gatavoties pirmsaristoteļiem, pagājušajā 

nedēļā visām FSP tika nogādāti pirmkursnieku ceļveži.  

E. Borska dod vārdu A. Dangam. 

A. Danga informē par SSK aktualitātēm. Šobrīd esmu veicis reprezentatīvo iepirkumu SSK, 

paši SSK locekļi vēl atrodas vasaras atvaļinājumā un tad, kad atgriezīsies tad arī sāksies 

kaut kāda aktīvāka darbība. 

14. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

15. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 7. augustā plkst. 15.00, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

5  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 7. augustu plkst. 15.00, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 
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16. LU SP Vizuālā identitāte 

E. Borska dod vārdu L. L. Reisai.  

L. L. Reisa prezentē klātesošajiem balsojuma rezultātus.  

L. L. Reisa: Aicinu tad klātesošos diskutēt par tiem trim variantiem, kas ieguva visvairāk 

balsis, pēc tam varētu virzīties pie nākamā balsojuma par gala variantu. 

Klātesošie diskutē par piedāvātajiem variantiem. Diskusiju laikā nav iespējams nonākt pie 

kopsaucēja, tāpēc tiek panākta vienošanās, ka tiks atbilstoši ieteikumiem atjaunoti izvēlētie 

varianti un šī jautājuma izskatīšana tiks atkārtota nākamajā sēdē. 

E. Borska: Labi, tad lūgšu L. L. Reisai līdz nākamajai reizei sagatavot variantus integrējot 

sniegtos komentārus. 

Plkst. 17.56 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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